

## Ηλίας Δημοπουλος

Γεννήθηκε στο Ναύπλιο το 1984. Απόφοιτος του Ωδείου Αθηνών με καθηγητές τους Σ. Άνθη και Ν. Ξανθούλη από όπου και πήρε το Δίπλωμά του με βαθμό Άριστα παμψηφεί και Πρώτο Βραβείο. Έχει πραγματοποιήσει συνεργασία με την Εθνική Λυρική Σκηνή, την Πειραματική Ορχήστρα της ΕΘ. Λυρικής Σκηνής και ως Σολίστ με την Όπερα Δωματίου της της ΕΘ. Λυρικής Σκηνής από το 2006 - 2010. Έχει διατελέσει πρώτη τρομπέτα στην Ορχήστρα του Θεάτρου Ακροπόλ και ως Σολίστ στην Camerata Φίλων της Μουσικής με πλήθος εμφανίσεων στο Μέγαρο Μουσικής Αθηνών, Μέγαρο Μουσικής Θεσσαλονίκης και στο Ηρώδειο. Έχει δώσει πλήθος ρεσιτάλ στην Ελλάδα και το εξωτερικό. Από το 2012 διδάσκει τρομπέτα στο Μουσικό Σχολείο Αργολίδας.

## **Elias Dimopoulos**

Born 1984 in Nafplion, graduated with honors and first prize at the Athens Music Academy. He played in the orchestra of the State Opera from 2006-2010, where he performed with the chamber orchestra as a soloist. He was the first trumpeter in the Akropol Theater Orchestra and soloist with the Camerata der Musikfreunde, with concerts in the Tonhalle Athens, the Tonhalle Thessaloniki and in Herodes Atticus.

Elias Dimopoulos has given countless concerts at home and abroad. Since 2012, he teaches at the Music High School of the Argolis.

## **Elias Dimopoulos**

wurde 1984 in Nafplion geboren und hat sein Trompeten-Diplom mit Auszeichnung und dem ersten Preis an der Athener Musikakademie abgeschlossen. Er spielte im Orchester der Staatsoper vom 2006 - 2010, wo er mit dem Kammerorchester auch als Solist auftrat. Er war erster Trompeter im Theater-Orchester Akropol und Solist mit der Camerata der Musikfreunde, mit Konzerten in der Tonhalle Athen, der Tonhalle Thessaloniki und im Herodes Atticus.

Elias Dimopoulos hat unzählige Konzerte im In- und Ausland gegeben. Seit 2012 unterrichtet er am Musikgymnasium der Argolis.